
 

 

 

 

Regnskap for ekstern virksomhet har nå et avvik på grunn av en uavklart sak mellom Ullevål sykehus 

og vårt fakultet vedr. overføring av driftsmidler til professor II. Lønnskostnader for året som helhet vil 

gå i balanse. 

Det er små avvik på inntekter.  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

På møte med universitetsdirektøren høsten 2008 ble det besluttet å nedsette en arbeidsgruppe som skal 

se på arbeidsforhold for forskere, spesielt ved basalfag. Svend Davanger fra Akademikerne påpeker at 

det ikke har vært innkalt til møte som avtalt og at det er viktig at arbeidsgruppen blir etablert.  
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Svend Davanger fra Akademikerne orienterte om undervisningssituasjonen ved IMB. Professor Guro 

Valen er tatt ut av sine undervisningsoppgaver for å jobbe med noe annet. Svend hevded at det har ført 

til en uheldig situasjon ved fysiologisk avdeling at det ikke er satt inn en vikar, siden det betyr at andre 

forelesere blir ytterligere belastet. Forskere har i utgangspunktet større undervisningsoppgaver enn 

ideelt.  

Det er mulig å søke om forskningsfri etter visse regler, men i praksis må kollegaer settes inn i stedet for 

at det kommer inn vikar. Svend Davanger ønsker å ta opp dette problemet på prinsipiell basis.  

Torill Rolfsen fra Forskerforbundet påpeker at vitenskapelige ansatte ikke registrer sin arbeidstid, noe 

som fører til at det er vanskelig å dokumentere overtid. Forskerforbundet har ikke funnet noen god 

løsning på problemet. De har bedt om undervisningsregnskap fra alle fakulteter 

Arbeidsgiver oppfordrer til at Forskerforbundet tar opp problemet med forskningsfri og undervisning, 

med UiO sentralt. Arbeidsgiver er interessert i å se undervisningsregnskapet som Forskerforbundet har 

bestilt. 


